

CONSEIL DE L'ATLANTIQUE NORD
NORTH ATLANTIC COUNCIL

2. 1. 02 (3-5)

NATO UNCLASSIFIED AND PUBLIC DISCLOSED

ORIGINAL: ENGLISH
14th April, 1967

NATO UNCLASSIFIED
NOTICE
AC/261-N/5

SPECIAL GROUP ON THE FUTURE TASKS OF THE ALLIANCE

FUTURE MEETINGS

Note by the Secretary

Acting in response to suggestions made by delegations, the Chairman proposes a slight rearrangement of the meetings (see AC/261-N/2 and AC/261-N/4) as follows:

- (a) on Monday, 17th April, 1967, at 10 a.m. there should be a short meeting of the Special Group on the Future Tasks of the Alliance. The Chairman would appreciate it if this meeting could be attended by as many rapporteurs and representatives coming from capitals for the meetings of Sub-Groups 1 to 4 as may be present in Paris at that time;
- (b) Sub-Groups 1 and 2 may then meet as soon as the previous meeting is over, which may be at the originally scheduled time of 10.30 a.m.;
- (c) the afternoon meetings of Sub-Groups 1 and 2 on 17th April, as well as morning and afternoon meetings of Sub-Groups 3 and 4 on 18th April remain unchanged.

(Signed) F.C. MENNE

OTAN/NATO,
Paris, 16e.

NATO UNCLASSIFIED

CONSEIL DE L'ATLANTIQUE NORD
NORTH ATLANTIC COUNCIL

3-1-02 B (660)

NATO UNCLASSIFIED AND PUBLIC DISCLOSED

ORIGINAL: ANGLAIS
14 avril 1967

NATO SANS CLASSIFICATION
NOTE
AC/261-N/5

GROUPE SPECIAL SUR LES TACHES FUTURES DE L'ALLIANCE

FUTURES REUNIONS

Note du Secrétaire

Comme suite aux suggestions faites par les délégations, le Président propose d'aménager comme suit les réunions prévues (voir AC/261-N/2 et AC/261-N/4):

- (a) lundi 17 avril 1967 à 10 heures il y aura une courte réunion du Groupe Spécial sur les Tâches futures de l'Alliance. Le Président aimerait que le plus grand nombre possible des Rapporteurs et des Représentants venant des capitales pour les réunions des Sous-Groupes 1 à 4 seront présents à Paris à ce moment puissent assister à cette réunion;
- (b) les Sous-Groupes 1 et 2^{se} réuniront aussitôt que la réunion précédente sera terminée, ce qui devrait se situer à 10h30;
- (c) les réunions de l'après-midi du 17 avril des Sous-Groupes 1 et 2, aussi bien que celles du matin et de l'après-midi du 18 avril pour les Sous-Groupes 3 et 4 demeurent inchangées.

(Signé) F.C. MENNE

OTAN/NATO,
Paris, 16e.

NATO SANS CLASSIFICATION